

存款戶口新安排

親愛的中順客戶：

因營運改動，中順存款戶口有以下新安排：

1. 暫不設匯豐銀行的帳戶存入服務。使用匯豐銀行的客戶可選擇存款到恆生銀行戶口：
773-223359-669
2. 集友銀行之存款帳戶號碼改為：039-730-0-0195997

經其他銀行戶口（恆生、渣打、中銀）存款，一切如常，沒有改動。具體存款戶口資料，可參閱中順網頁內的最新資料：https://www.sinorichhk.com/index.php?page=cs&sp_id=2

如有查詢，請致電客戶支援中心熱線 (852) 3101 0504，或與你的客戶經理聯絡。

New Arrangement on the Deposit Banks Accounts

Dear Sino-Rich Client,

Due to operation changes, Sino-Rich has the following new arrangement on the deposit banks accounts:

1. We temporarily do not support deposit into HSBC account. Clients with HSBC account can deposit through the Hang Seng Bank account: 773-223359-669
2. The account number of Chiyu Bank was changed to: 039-730-0-0195997

Deposit through other bank accounts (Hang Seng Bank, Standard Chartered Bank, Bank of China) is not affected. For details, please visit

https://www.sinorichhk.com/index.php?page=cs&sp_id=2

Should you have any queries, please contact Customer Support Center at (852) 3101 0504, or contact your Account Manager.

